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Přítomno: 8 členů zastupitelstva  

   10 hostů  

 

  

                  

Program:  

1) Zahájení. 

2) Ověření zápisu z minulého zastupitelstva a volba ověřovatelů zápisu. 

3) Projednání žádosti pana Aloise Kučery ze dne 6.3.2017 (nadstavba dolního obchodu) 

4) Žádosti o dotace a dary 

5) Záměr o prodeji pozemků 

6) Odkup pozemků 

7) Různé 

8) Diskuze 

9) Závěr 

 

1 Zahájení zasedání Zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Všemina (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v zasedací 

místnosti OÚ Všemina v 17.00 hodin starostou obce (dále jako „předsedající“). Předsedající 

schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Pozvánka podle § 93 odst. 1 Zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Všemina zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní a to od 16.3. 2017 do 27.3.2017. Současně byla zveřejněna na „elektronické 

úřední desce“ od 16.3. 2017 do 27.3.2017. 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) 

konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva, (z celkového počtu 9 všech členů 

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§92 odst. 3 Zákona o obcích). 

Předsedající navrhuje doplnění programu o dva body, které nebyly uvedeny na pozvánce.  

1. Ověření zápisu z minulého zastupitelstva a volba ověřovatelů zápisu.  

2. Schválení obecně závazných vyhlášek č. 1/2017 a č. 2/2017 obce Všemina.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo doplnění programu  jednání o body: 

Volba ověřovatelů zápisu. 
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Ověření zápisu z minulého zastupitelstva. 

Schválení obecně závazných vyhlášek č. 1/2017 a č. 2/2017 obce Všemina.  

Přesedající dává hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 287 bylo schváleno 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

 

Předsedající navrhl jako ověřovatele zápisu paní Mgr.Bc. Martu Korytarovou a paní Janu 

Ježíkovou,  jako zapisovatelka byla ustanovena paní Ludmila Jančová.  

Jiné návrhy nebyly podány. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo ověřovatele zápisu paní Mgr.Bc. Martu Korytarovou a paní Janu 

Ježíkovou 

 

Přesedající dává hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 
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Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 288 bylo schváleno 

 

 

 

3. Ověření zápisu z minulého zastupitelstva 

 

K zápisu z jednání z minulého zastupitelstva má připomínku zastupitel Ing. Drábek: Proč se 

uvádí v textu, že se jedná o zasedání veřejného zastupitelstva, když toto je vždycky veřejné. 

Dodává, že jednání zastupitelstva je řádné. 

Tento chybný text nebyl uveden v zápise z minulého zastupitelstva, ale byl uveden v pozvánce 

na jednání zastupitelstva. Připomínka se  tudíž netýká zápisu.  

Dále Ing. Drábek žádá pana Aloise Garguláka, jako předsedu kontrolního výboru o dodání 

dokladu, jakou činnost vyvíjí zásahová jednotka. Pan Gargulák oponuje, že na minulé 

zastupitelstvo, na kterém pan Ing. Drábek nebyl, toto dodal. Ing. Drábek opět žádá pana 

Garguláka, že tuto přílohu neobdržel, tak na dalším jednání zastupitelstva má pan Gargulák 

předložit.  

Dále  Ing. Drábek upozorňuje, že místostarosta neustále řeší rekonstrukci budovy  TJ Sokol, ale 

upozorňuje že, do dnešního dne není k budově dořešena příjezdová cesta.  

Dále se Ing. Drábek dotazuje, kolik už bylo investováno do budovy OÚ. Žádá o předložení  

veškerých nákladů. 

Dále se Ing. Drábek dotazuje na projekt nových přípojek vodovodního řádu, který má 

zpracovávat pan František Dočkal, se kterým měla být podepsána smlouva v loňském roce, 

která byla schválena v zastupitelstvu.  Předsedající odpovídá, že na základě nově zjištěných 

okolností v projektu, smlouva, která byla schválena, nebyla v této podobě s panem Dočkalem 

uzavřena a navíc tuto akci bude řešit Sdružení obcí Syrákov, které provede poptávkové řízení 

a na základě toho smlouvu podepíše s vybraným projektantem. (Nejnižší cenová nabídka).  

Na to Ing. Drábek navazuje, kde zastupitelé přišli na částku 800.000,- Kč na vybudování nových 

vodovodních přípojek, když ještě není projekt. Nesouhlasí s převodem této částky do sdružení 

Syrákov. 

Předsedající vysvětluje, že částka byla stanovena na základě informace od projektanta pana 

Františka Dočkala a  že tyto finance budou uhrazeny na základě skutečných nákladů na tuto 

investici a budou do sdružení převedeny formou investičního transferu. 

Ing. Drábek dále připomíná, že není pravda, že nesouhlasí s  vybudováním hřiště u kostela, ale 

bude souhlasit pouze až v případě, kdy budou pozemky od Církve vykoupeny a majitelem bude 

obec.  

Dále se Ing. Drábek dotazuje, jak je možné, že žádost o odkup pozemků  pana Aloise Kučery 

byla podána před třemi lety a nikdo se jí nezabýval. Předsedající odpovídá panu Drábkovi, jestli 

má návrhy na změnu do zápisu a nebo pouze zápis komentuje. Komentovat může v diskuzi. 

Dále má Ing. Drábek připomínku ke schváleném rozpočtu na rok 2017. Rozpočet je schodkový, 

schodek bude pokrytý z finanční rezervy předchozích let. Žádá o vysvětlení, jetli pokrytí 

schodku z fin. rezervy cca 8 mil. je konečná částka ve finanční rezervě, a nebo tam ještě něco 

zbývá.  
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Předsedající odpovídá, že schodek rozpočtu není pokrytý celou finanční rezervou z předchozích 

let. Na příštím zastupitelstvu bude předložen stav celkové finanční rezervy, která může být 

zapojena do schodkového rozpočtu.  Předsedající žádá Ing. Drábka, aby si komentování zápisu 

ponechal do diskuze.  

 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Předsedající navrhuje schválit ověření zápisu z minulého zastupitelstva. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo zápis z minulého zastupitelstva.  

 

Přesedající dává hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☒ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 7 1 0 

 

Usnesení č. 289 bylo schváleno 

 

 

3. Projednání žádosti pana Aloise Kučery ze dne 6.3.2017 

Předsedající předkládá zastupitelstvu žádost pana Aloise Kučery (všichni zastupitelé se žádostí 

byli seznámeni. Pan Kučera žádal o svolání mimořádného zastupitelstva o  ustoupení  od žádosti 

stavebního povolení nástavby budovy smíšeného zboží č.259 a její stažení u stavebního úřadu 

ve Slušovicích. Na základě jednání na pracovní schůzce zastupitelů předsedající konstatuje, že 

bylo dohodnuto, že stavební povolení se rušit nebude. Navrhuje povolení ponechat pro budoucí 

období, popř. stavební povolení použít pouze při rekonstrukci stávající budovy smíšeného zboží 

a poté žádat o změnu stavby před dokončením. 

Předsedající dal možnost hostům, vyjádřit se k tomuto návrhu. 

Host pan Alois Kučera nesouhlasí s takovým návrhem a žádá o zrušení stavebního povolení. Je 

připravený jednat o jakékoliv změně a rekonstrukci této budovy. Není pravda, že nesouhlasí 

s rekontrukcí a nebo změnou využití této budovy, ale jelikož  v minulosti se sousedy objektu 
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smíšeného zboží č. 259 nebylo jednáno,  proto nesouhlasí s navrženým  projektem a  zásahem, 

který s nimi nebyl projednaný a  který by narušil soukromí občanů, žijících v blízkém okolí.  

Předsedající odpovídá, že budova je pro současnou dobu nevyhovující a že rekonstrukce 

budovy bude velmi nákladná, a proto  bylo plánováno a už na minulých zastupitelstvech 

odsouhlaseno lepší využití budovy,  vybudováním nových bytů. Se studií byli seznámeni 

všichni občané v místním zpravodaji a nikdo z občanů proti této stavbě neměl námitky. Dodává, 

že zastupitelstvo má zájem vyhovět občanům, kteří nesouhlasí s nadstavbou obchodu  a  proto 

se v tomto projektu nebude pokračovat, ale v žádném případě nesouhlasí se zrušením 

stavebního povolení.   

Pan Kučera žádá o písemné vyrozumění, že se nadstavba nebude nikdy relizovat. Předsedající 

odpovídá, že za současného zastupitelstva se projekt nebude realizovat. Projekt zůstane 

v nedokončeném majetku, k možnému využití v příštích volebních obdobích.  

Pan Kučera opět žádá o ustoupení od stavebního povolení a o písemné vyrozumění, že se 

nadstavba nebude nikdy relizovat. Předsedající opět  odpovídá, že za současného zastupitelstva 

se projekt nebude realizovat. Navrhuje použít stavební povolení na rekonstrukci a v tu chvíli už 

nebude možné jej použít na nadstavbu budovy.  

Pan Kučera oznamuje, že pokud by se stavba realizovala v podobě, se kterou nesouhlasí, 

nebude souhlasit se stavbou a bude se odvolávat. Ing. Drábek upozorňuje, že budou následovat 

jenom soudní spory občanů s obcí. Ing. Drábek upozorňuje předsedajícího, že měl svolat 

mimořádné zastupitelstvo, aby celá věc mohla být v klidu projednána a dořešena. 

Předsedající odpovídá, že mimořádné zastupitelstvo může být svoláno pouze při navrhovaném 

odvolání starosty a místostarosty a nebo v krizových situacích a řeší se jenom daná situace.  

Jinak se svolání zastupitelstva řídí zákonem o obcích,  č. 128/2000 Sb. par. 93. Předsedající  

doporučuje nastudovat.  

Pan Kučera dodává, že s rekonstrukcí budou souhlasit, pokud ve stavebním povolení bude 

uvedeno, že se nejedná o nádstavbu, ale pouze o rekonstrukci stávající budovy. Předsedající 

odpovídá, že tato změnu provádět nebude, protože nemá důvody  pro zrušení povolení v takové 

podobě, jaké bylo vydáno. Byla by to zmařená investice a nebudou se vynakládat další finance 

kvůli zbytečnému rušení a nebo  změně  ve stavebním povolení. 

Host pan Dziak dodává, že se jednalo o nich bez nich. Kdyby zastupitelé řešili nadstavbu 

obchodu od začátku s občany, nemuselo k této situaci nikdy dojít.  

Předsedající navrhuje hlasovat samostatně o  nezrušení stavebního  povolení  a samostatně 

hlasovat o pozastavení nadstavby budovy smíšeného zboží z důvodu nedostatku financí, 

popř. použití stavebního povolení na rekonstrukci budovy. (Změnou stavby před dokončením) 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo nezrušit stavební povolení na nadstavbu objektu smíšeného zboží, 

budova č. 259. 

Přesedající dává hlasovat. 
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Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☒ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 7 1 0 

 

Usnesení č. 290 bylo schváleno 

 

Hlasování o pozastavení nadstavby obchodu a ponechání stavebního povolení tak, jak 

bylo vydáno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo pozastavení nadstavby budovy smíšeného zboží č. 259 z důvodu 

nedostatku investičních prostředků a ponechání  stávajícího stavebního povolení na 

rekonstrukci budovy č. 259, s případnou  změnou stavby před dokončením. 

 

Předsedající dává hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☐ ☐ ☒ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☒ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☐  ☐ ☒ 

Výsledek hlasování 4 0 4 

 

Usnesení nebylo schváleno. 
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4. Žádosti o dotace a finanční dar 

 

Obec obdržela žádosti o dotace a finanční dary: 

TJ Sokol Všemina      45.000,- Kč 

Myslivecký spolek Všemina     45.000,- Kč 

Římskokatolická farnost Všemina    49.000,- Kč 

Spolek přátel hradu Lukova, Lukov č. 38   konkrétní částka nepožadována 

Jarmila Maliňáková, Všemina 246 – bavlněná   926,- Kč                                                         

na pletení obvazů - charita 

DOTEK o.p.s. Pardubská 1194, Vizovice   konkrétní částka nepožadována 

AMENITY-EXTREM SPORT o.s.  

Vodní 2985, Zlín – Cyklobrána      5.000,- Kč 

IZAP Slunečnice, T. Bati 1276, 760 01 Zlín     3.000,- - 6.000,- Kč 

Středisko rané péče Educo Zlín z.s., Chlumská 453 Zlín    8.000,- Kč 

Nemocnice Milosrdných bratří ve Vizovicích  konkrétní částka nepožadována 

Centrum pro zdravotně postižené Zlínského kraje                                                                                     

Gahurova 5265, Zlín      konkrétní částka nepožadována 

Žádosti jsou k nahlédnutí na obecním úřadě.  

 

Předsedající navrhuje v první řadě řešit složky obce. Navrhuje dát všem složkám stejnou částku 

45.000,- Kč. 

Zastupitel p. Vojtek připomíná, že v minulosti byl stanoven paušální poplatek 10.000,- Kč všem 

složkám. A v současné době už jsme na 45.000,- Kč. Žádá o stanovení pravidel, podle kterých 

se bude posuzovat výše neinvestiční dotace pro každou složku zvlášť. 

Host. P. Věra Polášková se dotazuje, jakým způsobem složky dotace vyúčtovávají, protože si 

myslí, že obec rozhazuje peníze a jestli by také nebylo dobré posuzovat výši neinvestičních 

dotací podle toho, jak se složky věnují a pracují s dětma a nakolik jsou přínosem pro obec. 

Předsedající odpovídá, že všechny složky jsou aktivní pro obec a dotaci dostávají globálně, 

nejenom proto, že pracují a věnují se dětem, ale také proto, protože všechny spolky se podílí na 

pořádaní kulturních akcí pro obec a tím obec žije. Dále předsedající odpovídá, že složky 

obdržené dotace řádně a v řádném termínu  vyúčtovávají předložením dokladů, které musí být 

v souladu s podmínkami veřejnoprávní smlouvy, které jsou s nimi uzavírány. 

Místostarosta dodává, že to vypadá, že paní Polášková svým názorem míří na Myslivecký 

spolek. Ta dodává, že činnost složek není stejná a proč se na myslivce více nezatlačí. např. ať 
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pořádájí nějaký kroužek. Paní Korytarová dodává, že v minulosti byl pokus o založení  kroužku 

myslivosti, ale o tuto činnost mezi dětma nebyl zájem.  

Předsedající dodává, že na začátku volebního období bylo schváleno, že složky v obci budou 

podporovány  ve svých aktivitách  a není možné najít klíč, a nějakým způsobem rozlišit, která 

složka kolik dostane, protože kdyby se mělo srovnávat konkrétně s hasičema, tak ti využívají 

veškerou techniku, kterou zakoupila obec,  která se modernizuje, mají k dispozici nový 

automobil,  obec jim nakupuje naftu, mají k dispozici obecní budovu – hasičskou zbrojnici, kde 

obec hradí veškeré energie  a TJ Sokol a nebo myslivci od obce nedostávají nic navíc, než 

neinvestiční dotaci. Je to nesrovnatelné. Pan Vojtek tvrdí, že se dá srovnávat, protože hasiči 

a nebo TJ Sokol ze své činnosti nemají žádné požitky, jen dobrý pocit, kdežto myslivci mají 

požitky naturální. Paní Polášková hodnotí vyjádření pana Vojtka, že je ráda, že to někdo 

konečně řekl.  Dále paní Polášková navrhuje, zpracování kriterií pro rozdělování příspěvků 

složkám tak, aby se některé složky nad sebou zamyslely. Předsedají konstatuje, že se 

p. Poláškové  asi pořád jedná jen o myslivce. 

Pan Vojtek dodává,  že vůbec nic proti myslivcům nemá. Navrhuje taktéž, aby zastupitelstvo 

stanovilo kriteria pro rozdělování příspěvků, mimo mimořádné události, do kterých by  tato 

kriteria nespadala.  

Místostarosta dodává, že by nechtěl, aby obec složkám stěžovala získávání příspěvků tím, že je 

bude zatěžovat složitým papírováním, které zná při vyřizování dotací pro TJ Sokol z jiných 

dotačních titulů.  Pro žádnou složku není tento příspěvek existenční, pořád musí složka 

vynaložit úsilí o získání dalších přispěvků aby mohla fungovat.  Proto není pro vytváření 

nějakých pravidel a rád zvedne ruku pro to, aby mohly být fungujícím složkám dotace 

přiděleny. 

Host pan Alois Čala dodává, že dříve byly darovány daleko nižší částky a jen při nějaké vetší 

investiční akci, jako byly různé opravy budov a zázemí popř.investice se žádalo o jednorázovou 

pomoc při této akci. Když obec dar složce dala, tak pak zažádala složka další a pak už žádaly 

všechny složky. 

Pan Vojtek doplňuje, že se ZO bojí diferencovat. Že by metodika měla vzniknout např. podle 

počtu členů, nebo dětí, nebo navrhnout úplně jiný systém. 

Zastupitelé se dohodli na schválení dotací pro rok 2017 a pro následující roky vytvoří nová 

kriteria (podmínky, které už jednou  byly schváleny na začátku volebního období) pro získávání 

neinvestiční dotací. Bude svolána pracovní schůzka.  

 

Předsedající navrhuje přistoupit k hlasování o jednotlivých neinvestičních dotacích. 

 

TJ Sokol Všemina – předsedající navrhuje ke schválení 45.000,- Kč. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  
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Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo neinvestiční dotaci TJ Sokol Všemina ve výši 45.000,- Kč. 

 

Předsedající dává hlasovat. 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☐ ☐ ☒ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 7 0 1 

 

Usnesení č. 291 bylo schváleno 

Myslivecký spolek Všemina – předsedající navrhuje ke schválení  neinvestiční dotaci ve výši 

45.000,- Kč. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo neinvestiční dotaci Mysliveckému spolku Všemina ve výši 45.000 

Kč. 

 

Předsedající dává hlasovat: 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☒ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 
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Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☐  ☐ ☒ 

Výsledek hlasování 6 0 2 

 

Usnesení č. 292 bylo schváleno 

Římskokatolická farnost Všemina – předsedající navrhuje ke schválení neinvestiční dotaci  

49.000,- Kč. Ing. Drábek nesouhlasí, protože je odluka církve od státu. Předsedající konstatuje, 

že o příspěvek nežádá církev ale farnost Všemina.  

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo neinvestiční dotaci Římskokatolické farnosti Všemina ve výši 49.000,- 

Kč. 

 

Předsedající dává hlasovat. 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 293 bylo schváleno 

AMENITY-EXTREM SPORT o.s. Vodní 2985, Zlín  - předsedající navrhuje ke schválení  

úhradu nákladů na profesionální zdravotní službu a sanitku s řidičem  do výše 5.000,- Kč,  při 

pořádání akce na území obce Všemina – Cyklobrána do prázdnin.  

Ing. Drábek vznáší připomínku, že akce se neúčastní děti ze Všeminy a tudíž je zbytečná pro 

obec. Nevidí důvod podpory. Mgr. Korytorová dodává, že této akce se mají možnost zúčastnit 

všichni i občané a děti ze Všeminy. Místostarosta dodává, že je to velká propagace obce 

s velkou účastí dětí. 
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Předsedající navrhuje úhradu nákladů do výše 5.000,- Kč. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo úhradu úhradu nákladů na profesionální zdravotní službu a sanitku 

s řidičem do výše 5.000,- Kč, kterou pořádá společnost  AMENITY-EXTREM SPORT o.s. 

Vodní 2985, Zlín. 

Předsedající dává hlasovat. 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☐ ☐ ☒ 

Ježíková Jana ☐ ☐ ☒ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☐ ☐ ☒ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☒ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 3 0 5 
 

Usnesení nebylo přijato. 

IZAP Slunečnice, T. Bati 1276, 760 01 Zlín – navrhuje finanční dar ve výši 2.000,- Kč 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Návrh usnesení. 

Zastupitelstvo schválilo finanční dar ve výš 2.000,- Kč společnosti IZAP Slunečnoíce, T. Bati 

1276, 760 01 Zlín 

Předsedající dává hlasovat. 
 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 
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Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 294 bylo schváleno 

Paní Jarmila Maliňáková, Všemina č. 246 – předsedající navrhuje ke schválení proplatit nákup 

příze na pletení obvazů pro charitu ve výši 926,- Kč. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo proplatit paní Jarmile Maliňákové, Všemina č. 246 nákup příze na 

pletení obvazů  pro charitu ve výši 926,- Kč. 

 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 295 bylo schváleno 

Spolek přátel hradu Lukova, Lukov č. 38 – předsedající navrhuje ke schválení finanční dar ve 

výši  2.000,- Kč. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo finanční dar ve výši 2.000,- Kč Spolku přátel hradu Lukova, Lukov 

č. 38. 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☐ ☒ ☐ 

Ježíková Jana ☐ ☒ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☐ ☒ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☐ ☐ ☒ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☒ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☐  ☐ ☒ 

Výsledek hlasování 1 3 4 

 

Usnesení nebylo přijato 

 

Středisko rané péče Educo Zlín z.s., Chlumská 453 Zlín – předsedající navrhuje zamítnout 

poskytnutí příspěvku 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo zamítnutí  neinvestiční dotace a nebo finanního daru společnosti 

Středisko rané péče Educo Zlín z.s., Chlumská 453 Zlín  

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny 

Předsedající dal hlasovat 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 
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Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 296 bylo schváleno 

 

Nemocnice Milosrdných bratří ve Vizovicích  - Ing. Drábek navrhuje neinvestiční dotaci 

20.000,- Kč. Ostatní zastupitelé navrhují  neinvestiční dotaci 5.000,- Kč. 

Předsedající navrhuje proplacení nákladů do výše 5.000,- Kč.  

Zastupitelé se dohodli na formě příspěvku – proplacení nákladů do výše 5.000,- Kč 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo proplacení nákladů na činnost  Nemocnici Milosrdných bratří ve 

Vizovicích do výše 5.000,- Kč.  

Předsedající dal hlasovat 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 7 0 1 

 

Usnesení č. 297 bylo schváleno 

 

Centrum pro zdravotně postižené Zlínského kraje                                                                                  

Gahurova 5265, Zlín - předsedající navrhuje  zamítnout poskytnutí neinvestiční dotace a 

nebo finančního daru.  
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Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo zamítnutí poskytnutí neinvestiční dotace a nebo finančního daru 

společnosti  Centrum pro zdravotně postižené Zlínského kraje                        

Předsedající dal hlasovat 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 298 bylo schváleno 

 

Dotek o.p.s. Pardubská Vizovice –  předsedající navrhuje zamítnutí neinvestiční dotace a nebo 

finančního daru  z toho důvodu, že v současné době v tomto zařízení  není umístěn nikdo 

z našich občanů. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo zamítnutí neinvestiční dotace a nebo finančního daru  společnosti 

Dotek o.p.s. Pardubská, Vizovice ve  

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Předsedající dal hlasovat. 
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Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 299 bylo schváleno 

 

5. Záměr o prodeji pozemků 

Předsedající předkládá ke schválení žádost pana Petra Chovance, Všemina č. 138 o odkup  

pozemku p.č. 2414/4 dle GP č. 1315-661/2016, která byla podána dne 7.9.2016.  

Předsedající navrhuje  schválení vyvěšení záměru prodeje  pozemku p.č. 2414/4 dle GP č. 1315-

661/2016 o výměře 97 m2. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo vyvěšení záměru prodeje  pozemku p.č. 2414/4 dle GP č. 1315-

661/2016 o výměře 97 m2. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 



 

ANONYMIZOVANÉ INFORMACE 

z jednání  zastupitelstva obce Všemina konaného dne 27.3.2017 
 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 300  bylo schváleno 

 

6. Odkup pozemků 

A) Paní Anna Hlaváčová, č.p. 151 nabízí obci Všemina k prodeji celý pozemek p.č. 188/5 

o výměře 288m2 v katastru obce Všemina za celkovou cenu 1 Kč s podmínkou 

předkupního práva ve prospěch prodávajícího. Důvodem prodeje pozemku je domluva 

s panem Bc. Janem Jakubů, č.p. 66 o zrušení služebnosti chůze a vodění dobytka přes 

parcely č. 193, 194 a 188/5. Prodej se uskuteční až na základě podepsané smlouvy o 

smlouvě budoucí mezi paní Annou Hlaváčovou a Bc. Janem Jakubů. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo odkup pozemku p.č. 188/5 o výměře 288m2 v katastru obce Všemina 

za celkovou cenu 1Kč s předkupním právem ve prospěch prodávajícího. 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 301 bylo schváleno 
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B) Pan Oškera nabídl obci k odkupu pozemky kolem hřiště. Jedná se o parcelu č.904/1 podle 

GP č. 1322-11/2017 o celkové výměře 1455 m2 a parc. č. 995/2 o výměře 11m2 Cena je 

stanovena na 5 Kč/1 m2.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo odkup  pozemku  p. č.904/1 podle GP č. 1322-11/2017 o celkové 

výměře 1455 m2 a parc. č. 995/2 o výměře 11 m2.Cena je stanovena na 5 Kč/1 m2.  

.  

Předsedající dal hlasovat. 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 302 bylo schváleno 

C) Host pan Polášek vznáší dotaz na odkup pozemků, které sousedí s jeho domem. Při 

zaměření silnice zde vznikla parcela, kterou by chtěl odkupit. 

Předsedající informuje pana Poláška o záměru obce na tomto vzniklém pozemku 

zbudovat chodník podél místní komunikace až k fotbalovému hřišti. Pokud má zájem o 

konkrétní  část pozemku, je nutné, aby si podal písemnou žádost na zastupitelstvo obce 

s nákresem požadovaného pozemku a na základě schválení příslibu prodeje by na své 

náklady vyhotovil geometrický plán, který by předal ke schvalení k vyvěšení záměru o 

prodeji pozemku. Pokud proběhne vyvěšení záměru bez připomínek může se přistoupit 

ke schválení prodeje pozemku. 
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7. Obecně závazné vyhlášky 

Vyhlášky – 1/2017, 2/2017 o určení spádovosti mateřských a základních škol, dle platného 

zákona. Jediný spádový obvod je obec Všemina tzn. že budou přednostně přijímány děti ze 

Všeminy. Kapacita ZŠ je 120 dětí a je dostatečná, ale MŠ je plná. Hlavně menší děti se tam 

nedostanou. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo vyhlášku č.1/2017, kterou se stanoví spádový obvod mateřské školy 

zřízený obcí Všemina..  

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 303 bylo schváleno 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo vyhlášku č.2/2017, kterou se stanoví spádový obvod záklaní školy 

zřízený obcí Všemina.  

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 
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Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 304 bylo schváleno 

 

8. Různé 

 

8.1) Žádost o povolení užívání komunikace. 

 Pan Kresta žádá obec o povolení testování vozidel v úseku od kurtů po kolibu. S panem 

Krestou dříve nikdy nebyl problém. Trať uzavírá, jen když neprobíhá težba dřeva. I ostatní obce 

jsou s panem Krestou a spolkupráci s ním spokojeny. Obec vlastní v tomto úseku, jen část 

pozemků a povolení se bude vztahovat jen na obecní pozemky. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo povolení testování vozidel pro pana Krestu v úseku od tenisových 

kurtů po kolibu na obecních pozemcích. 

 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 
 

Usnesení č. 305 bylo schváleno 
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8.2) Přístupový systém do škol 

Paní Korytárová předkládá upravenou nabídku na zabezpečení školy. Jedná se o přístupový a 

stravovací systém. Jedná se zejména o zabezpečení školy. Dále je možné přes internet 

objednávat obědy a do budoucna je zajištěna komunikace se systémem ministerstva vnitra. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo nákup přístupového a stravovacího systému do školy v celkové 

hodnotě 141 642 Kč včetně DPH.  

 

Předsedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☐ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 306 bylo schváleno 

 

9. Diskuze 

9.1) obecní budova na hřišti 

Místostarosta informuje zastupitele, že měl schůzku s projektantem (panem Ing. Michalem 

Chovancem) ohledně rekonstrukce obecní budovy na hřišti. Projektant navrhuje budovu 

zbourat, protože plánovaný zásah je tak velký, že z ní prakticky nic nezbude. Na základě této 

informace byla svolána na hřišti schůzka, které se zúčastnil i pan Polaštík (zástupce místní 

stavební firmy) kvůli odbornému názoru. 

Při této schůzce byly odhadnuty náklady na stavbu obecního sálu na 13 miliónů korun. Dotace 

v současné době na tyto projekty vypsané nejsou. Dotace by bylo možné získat ze Zlínského 

kraje, ale max. by to byl 1 milion korun. 
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Místostarosta na základě zjištěných informací navrhuje provést daleko menší změny, kdy by se 

spolek TJ odstěhoval do přízemí, které by se muselo rozšířit o místnost pro rozhodčího a 

klubovnu. Místo stávající pergoly navrhuje vybudovat balkón a tím opticky zvětšit prostor. 

V letních měsících by se mohlo sedět jak venku, tak vevnitř. V sále by se zrušila místnost 

rozhodčího a sál by pojmul bez problémů 80 osob. Dala by se zvětšit kuchyň, tím, že se 

probourá příčka do rozhlasovny. Dále dodává, že by se hlavně zaměřil na venek. Udělal 

zpevněné plochy, aby vznikl prostor, kde se bez problémů dají pořádat kulturní a sportovní 

akce. 

Pan Vojtek dodává, že je nutné prověřit všechny dotační možnosti a že pokud se budova  jen 

opraví opět se nevyřeší potřeba většího sálu. 

Zastupitelstvo požaduje vypracování rozpočtů na původní a menší rekonstrukci. 

 

9.2) Předsedající vyzval pana Aloise Kučeru k pořízení nového geometrického plánu pro 

prodej části parcely č. 2346/8 ve vlastnictví obce Všemina. Hranice prodávané části bude 

podél místní komunikace stanovena plotem a jihovýchodní hranice bude v linii s hranicí 

pozemku p.č. 1302/3 v katastru obce Všemina.  Pro názornost byla situace vyobrazena a 

opsána na ortofotomapě. 

 

9.3) Host pan Pavelka, žádá, aby byl opraven kanál u Nedbalů u Hájenky. Pravidelně v tomto 

místě dochází k zatopení. Obyvatelé v této lokalitě h požádali, aby věc na ZO přednesl. 

 

ZO vzalo na vědomí. 

9.4) Host pan Alois Čala se dotazuje na úpravy omezení tonáže pro ulici ke hřišti, které 

požadoval koncem listopadu roku 2015.Předsedající odpovídá, že věc ZO 

schválilo.Místostarosta dodává, že by vše mělo být i v pasportu místních komunikací. 

Předsedající se dotazuje pana Čaly, zda je ochoten spolupracovat s obcí při výkupu pozemků 

v ulici u hřiště. Pan Čala odpovídá, že s tím nemá problém, ale nesohlasí se současným stavem 

zaměření, kdy se hranice pozemů posunuly o 2 metry jinde, než vždy byly. Předsedají odpovídá, 

že katastrální mapa je záležitost katastru a ne obce.  

Paní Polášková nesouhlasí se stávající hranicí, která sousedí s jejich pozemkem. Na katastru 

jim řekli, že je to v toleranci 3 metry, ale hranici s obcí mají najednou pod okny. Požaduje, ať 

obec pozemek vrátí, že chce zpátky svoje metry. Předsedající opakuje, že katastrální mapa je 

v kompetenci katastrálního úřadu a musí se jednat s ním. Pan Polášek dodává, že barák 

neposune, že ho měl zaměřený, ale teď už katastrální úřad tvrdí, že jsou hranice jinak. 

Pan Čala se opět dotazuje jak to vypadá se značkami omezující vjezd vozidel o které žádá. 

Předsedající odpovídá, že to všichni vidí moc jednoduše. ŘSZK obeslalo všechny  obce, kde 

bylo uvedeno, které značky nejsou schválené a musí se odstranit. Nejde jen značku koupit 

a naistalovat. Vše musí být schváleno danými úřady. Předsedající prověří celou věc a informuje 

pana Čalu. 
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14. Závěr 

Předsedající ukončil jednání zastupitelstva v 19 hod. 30 minut. 


